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Partij CDA 

Onderwerp Overleg ontwikkelaars 

 
Binnen de regio zijn afspraken gemaakt om onder andere de woningbouwproductie op te schroeven. 

Zo ook in de gemeente West Betuwe. 

  

Vanuit de ontwikkelaars welke actief zijn binnen de regio Rivierenland is mij ter oren gekomen dat er 

weinig lovend gesproken wordt over het slagvaardig acteren van de gemeente West Betuwe in relatie 

tot nieuwe initiatieven. 

In feite werd mij te verstaan gegeven dat de gemeente West Betuwe met stip bovenaan het lijstje 

staat van de meest slecht presterende gemeente binnen Rivierenland. 

  

Als CDA vinden wij dit opmerkelijk en vooral zorgelijk ! 

 

Vraag 1 

herkent het college zich in dit verhaal? 

 

Antwoord 

Nee. 

 

Vraag 2 

Wij verzoeken het college om met de ontwikkelaars in overleg te treden om te bezien hoe de 

gemeente West Betuwe in staat gesteld kan worden om haar prestaties te verbeteren. 

kan het college dit toezeggen? 

 

Antwoord 

Nee, want dit is niet nodig. 

Met de verschillende ontwikkelaars die in onze gemeente actief zijn, zijn we voortdurend in overleg 

over de voorbereiding en realisatie van projecten. Deze gesprekken lopen naar onze mening op een 

goede en constructieve manier. 
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